
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 1/11/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «Ο Δήμος Σητείας κατά των υπεράκτιων αιολικών πάρκων»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως μας ενημέρωσαν, το Δημοτικό Συμβούλιο Δήμου Σητείας γνωμοδότησε αρνητικά
επί της Στρατηγικής Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του Εθνικού
Προγράμματος Ανάπτυξης Υπεράκτιων Αιολικών Πάρκων. Σε ανακοίνωσή του λοιπόν
τονίζει μεταξύ των άλλων ότι αφενός «…με ομόφωνη απόφασή του το Δ.  Σ.  Σητείας
γνωμοδοτεί αρνητικά επί της Στρατηγικής Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων του
Εθνικού Προγράμματος Ανάπτυξης Υπεράκτιων Αιολικών Πάρκων…» κι ότι αφετέρου
«…σε καμία περίπτωση ο Δήμος Σητείας δε θα αποδεχθεί τετελεσμένα γεγονότα και
αποφάσεις που θα παρθούν ερήμην και εις βάρος της τοπικής κοινωνίας». Η αρνητική
γνωμοδότηση αφορά το οικόπεδο «Κρήτη 1», απέναντι από τη Σητεία και σε απόσταση
9 χλμ. από τα όρια του αρχαιολογικού χώρου Ζάκρου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως αποδεχτείτε την αρνητική γνωμοδότηση του Δ. Σ. Δήμου Σητείας - ως
προεκτεινόμενη έκφραση της τοπικής κοινωνίας - καταδεικνύοντας κατά αυτόν τον
τρόπο ότι ενστερνίζεστε τις ενστάσεις των δημοτών του εν λόγω Δήμου και να
αποτρέψετε κάθε πρόοδο του μέρους του Εθνικού Προγράμματος Ανάπτυξης
Υπεράκτιων Αιολικών Πάρκων, το οποίο σχετίζεται με τη συγκεκριμένη περιοχή;

Ο ερωτών Βουλευτής
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